

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS, ACADEMIC YEAR 2021-2022

TERM 2

Grade: 4

Week: 8

Date: 21.02.2022 –25.02.2022

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	النص التطبيقي :جحا وحمارة قراءة النص قراءة سليمة - إجابة أنشطة الكتاب النص المعلوماتي لويس برايل: قراءة النص قراءة سليمة وتفسير المفردات الجديدة - توظيف المفردات الجديدة في جمل من إنشاء الطالب - تحديد الأفكار الأساسية للقصة - حل أنشطة الكتاب .	العروض التقديمية – الباور بورينت – فيديوهات تعليمية – أوراق العمل – مواقع الكترونية
Arabic-General	درس: مشاهير غيروا العالم (ابن الهيثم). التعرف على المفردات الجديدة - توظيف المفردات الجديدة في جمل مفيدة. الاستماع للنص وتوجيه الأسئلة والإجابة عليها قراءة المفردات والجمل والفقرات القصيرة الواجب المنزلي: توظيف المفردات الجديدة في جمل مفيدة.	العروض التقديمية – الباور بورينت – فيديوهات تعليمية – أوراق العمل – مواقع الكترونية
Islamic Studies – Arabic	درس : سورة الغاشية. تلاوة سورة الغاشية تلاوة سليمة. تسميع السورة الغاشية. تفسير معاني المفردات الواردة في الآيات. المقارنة بين حال أهل الجنة وحال أهل النار	Power point – book Video – work sheet quiz
Islamic Studies – English	Lesson 5: Morals of the Righteous 1. Understand the overall meaning of the Hadith. 2. Conclude that Muslims fear Allah everywhere and at all times, and this how Muslim should be like. 3. Explain that good deeds erase bad ones.	MS teams, PPT, Video, assignment.
Moral Science	Positive attitude. - Describe and distinguish between positive and negative attitude.	MS teams, Power point presentation, quiz
English	Reading Comprehension Vocabulary Connectives Play script Guided reading	Microsoft teams, Internet resources, Note Book, Text book, Raz kids.
Math	<ul style="list-style-type: none"> Revision- Multiplication, Division and Fractions. write decimal equivalents of tenths, hundredths, and thousandths To read and write decimal numbers as fractions. GL Practice 8 (Week 8) ***FA2 23.2.2022 (Wednesday) 4.30 pm to 5.15 pm 	Power point, MS teams. Live worksheet, Quizzes, pupil book 5A, 5B & 5C

AL AIN JUNIORS SCHOOL

Science	Properties and Changes of Materials <ul style="list-style-type: none"> Irreversible Change Changes in Matter 	Online Learning Platform, Notebook, Workbook, Assignments, PowerPoint, Live worksheets, short videos, MS Forms, Quiz, Stationary
Geography	Different Homes <ol style="list-style-type: none"> To compare and contrast different homes around the world. Express and explain their own opinions of homes around the world. Examine that not everyone lives in the same type of home 	MS teams, Power point presentation, quiz
Computer Science	<ul style="list-style-type: none"> Identify relationships, similarities and difference between shapes and patterns. Solve puzzles using step wise thinking and reasoning. 	Text Book, Note book, Computer System.
UAE Studies – Arabic	<p style="text-align: center;">- درس بينتي مسؤوليتي</p> <p style="text-align: center;">- أن يفسر المفاهيم والمصطلحات الواردة في الدرس أن يعدد أنواع التلوث</p>	Power point – book Video – work sheet quiz
UAE Studies – English	<ul style="list-style-type: none"> Explain supply and demand. Determine when goods will be in demand based on scarcity. Understand why goods go on sale 	MS teams, Power point presentation, quiz
French	Reading Compréhension. Unité 13 : Les pièces et les objets de la maison. Des activites du livre.	Microsoft teams, internet resources, Note Book, Text book
Urdu	<p style="text-align: center;">السلام عليه داود حضرت حاصل الفاظ خيره سكين نيا ذ سمجه كر پڑھ سبق - سكين۔ كر اخذ جواب كے كر سكين سوالوں</p>	MS teams, Power point presentation, quiz
MEP	Peer Mediators –I - To understand to resolve conflicts.	MS teams, Power point presentation, quiz
Spellings	Dictation : Accomplish, Prediction, Rarely, Border, Experiment, Calculate, Scarce, Separate, Flexible, Reason.	Weekly –End of the week task



AL AIN JUNIORS SCHOOL

**Class Teachers: : Ms. Nazia (Grade 4B and YEAR LEADER)
Mr. Alfredo (Grade 4A), Ms. Amandeep Kaur (Grade 4D.)**

A Quote:

“A little progress each day adds up to big results”